
Referat af Michael Skolens generalforsamling, 29/4 2019 
 

1. Valg af dirigent og referent.  
Bestyrelsen indstiller Peter som dirigent og Sofie som referent. De vælges. Peter får ordet 
og starter med at erklære generalforsamlingen for lovligt indkaldt.  

2. Bestyrelsens beretning v. formand Sofie Bay‐Petersen 
Ingen spørgsmål eller kommentarer  

3. Skolens beretning (HF og grundskole)  
Jakob fremlagde HF beretningen. 
Pernille fremlagde grundskolens beretning. 
Ingen spørgsmål eller kommentarer til beretningerne.  

4. Tilsynsførendes rapport v. Karin Olander.  
Besøgt skolen 4 gange i løbet af året. Set alle grundfag. Været i alle klasser. Nogle klasser 
flere gange. Primært fokus på dansk, matematik, engelsk og historie. Som noget nyt skal 
der også føres tilsyn i idræt.  
Hjemmesiden evalueres også. Den er nem at finde rundt i og alt indhold er der.  
Snakker med elever og lærere.  
Danskundervisningen: I den traditionelle Steinerundervisning har man nok litteratur, men 
her er der et fint og relevant fokus på dansk litteratur. Kanonforfattere gennemgås. Alle 
genrer. Rent fagligt er eleverne på niveau og på andre punkter over nivieau.  
Veludbygget specialundervisning, meget kompetent. Helseeurytmi og godt samarbejde 
med PPR.  
Der er stor ro, der er en stor arbejdsglæde og ‐iver blandt eleverne. Godt liv. Dejlig 
atmosfære. Kompetente lærere.  
Demokratisk dannelse ‐ gode snakke med lærerne. Der arbejdes med det lige fra de er små 
og til overskolens besøg på Christiansborg.  
Der tages hånd om individ og det fællesskabsdannende.  
En dejlig skole at komme på.  

5. Fremlæggelse af regnskab v. bogholder Gitte Olsen 
Gitte gennemgik regnskabet. 
Årets resultat er på ca. 500.000 ‐ det er vi landet på de sidste 5 år. 
 
Sp.: Sparer I de halve millioner op? Skal I så ikke snart bygge? 
Sv.: Vi vil gerne bygge ‐ men der skal også være råd til at bygge…  
 
Gitte minder om at det er 31/12‐tal ‐ de er helt anderledes nu… 
 
Er der nogle midler der er donationer? 
Ja ‐ vi har modtaget ca. 300.000 i donationer. 
 
Er der indtægter fra solpanelerne?  
VI tjener på den måde at den el vi sælger til os selv via panelerne og altså betaler mindre i 
el, er et tilskud til skolens økonomi.  

6. Valg af bestyrelsesmedlem 
Bestyrelsesmedlem for 2 år: Sasha Qvortrup stiller op. Hun vælges. 



Bestyrelsesmedlem for 1 år (HF): Trine Bukh stiller op. Hun vælges.  
Bestyrelsesmedlem for 2 år: Ellen Pierce stiller op. Hun vælges.  

7. Valg af suppleanter  
Lea Maija Strandlykke stiller op. Hun vælges.  
Camilla Gottlieb stiller op. Hun vælges.  

8. Valg af tilsynsførende.  
Karin Olander genopstilles. Hun vælges.  

9. Indkomne forslag.  
Der er ingen indkomne forslag.  

10. Evt.  
Der er ingen punkter under evt.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


